
 
 

 

Številka: 011-8/2023 
Datum: 19.12.2023 
 

ZAPIS 

10. seje Nadzornega odbora Občine Ajdovščina, 
ki je bila 19. 12. 2023, ob 15.30 uri, v prostorih Občine Ajdovščina, Cesta 5. maja 6/a 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
- Tomaž Pirjevec – predsednik, 
- Mateja Verč, Peter Medvešček, Nina Bavčar Čargo (pri točkah 1. in 2.), Zvonko Mikuš – 

člani 
ODSOTNI: / 
OSTALI PRISOTNI: Mojca Remškar Planinc – direktorica občinske uprave 
 

Predsednik Nadzornega odbora Tomaž Pirjevec je ugotovil sklepčnost odbora in pričel s 10. 
sejo odbora. Člani Nadzornega odbora so soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo 
nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 

1. Potrditev zapisa 9. seje Nadzornega odbora;  
2. Potrditev končnega poročila zs_ajdovscina;  
3. Potrditev končnega poročila nd_primorje;  
4. Potrditev osnutka poročila nepr_oa_18-22;  
5. Preklic sklepa nadzora raz_tur;  
6. Potrditev letnega plana dela in finančnega načrta za leto 2024;  
7. Pobude članov Nadzornega odbora. 
 

K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 9. seje Nadzornega odbora (v nadaljevanju: NO) 

Na zapisa 9. seje člani NO niso imeli pripomb. 

Sklep: 
NO sprejme zapis 9. seje NO. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5 članov; 
ZA: 5 članov; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 



 

K 2. točki dnevnega reda: Potrditev končnega poročila zs_ajdovscina 

Tomaž Pirjevec  je predstavil končno poročilo.  

Peter Medvešček je opozoril na napake v poročilu, ki naj se popravijo – oštevilčenje prilog in 
tipkarske napake. 

Peter Medvešček je predlagal popravek v priporočilu št. 5, vezano na dodatne zaposlitve v 
zavodu. Doda naj se »v kolikor gre za ekonomsko upravičenost«, ter navede, da je potrebno 
upoštevati zakon o delovnih razmerjih. 

Peter Medvešček je predlagal popravek v priporočilu št. 10 glede brezplačne uporabe 
nepremičnega premoženja, priporočilo naj se uskladi naj z zadnjim odstavkom na str. 15. 

Zvonko Mikuš je vprašal, koliko ima Zavod za šport zaposlenih. Strinjal se je z dodatno 
zaposlitvijo, kot primer je navedel novo delovno mesto za operativno pomoč direktorju. 

Tomaž Pirjevec je pojasnil, da ima Zavod za šport skupaj 20 zaposlenih, izvaja pa vrsto nalog, 
deloma v javni in deloma v tržni dejavnosti. Zavod izvaja tudi koordinacijo prevozov v projektu 
Sopotniki. 

Peter Medvešček je izpostavil, da se na tržne dejavnosti nanaša priporočilo št. 12. Preverijo 
naj se druge možnosti za opravljanje hotelirske in kamp dejavnosti.  

Člani odbora so se strinjali s končnim poročilo, tako da se vključi popravke. 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se končno poročilo zs_ajdovscina s popravki sprejme. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5 članov; 
ZA: 5 članov; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Po 2. točki dnevnega reda je članica Nina Bavčar Čargo zapustila sejo. 
 
K 3.točki dnevnega reda: Potrditev končnega poročila nd_primorje 
 
Tomaž Pirjevec  je predstavil končno poročilo. Povedal je, da Nogometno društvo Primorje 
Ajdovščina (v nadaljevanju: ND) prejme letno od Občine Ajdovščina cca. 100.000 eur sredstev, 
kar je precej več kot ostala društva. 
 
Zvonko Mikuš je bil mnenja, da ND ni pripravilo ustreznega odzivnega poročila, odzivno 
poročilo je NO prejel v njem pa ni bilo napisano, da bodo pristopili k odpravi ugotovljenih 
pomanjkljivosti. Tomaž Pirjevec je pojasnil, da je v končnem poročilu določen rok do katerega 
mora nadzorovana oseba poročati o upoštevanju predlogov NO, ko bo NO prejel to poročilo se 
bo videlo ali so bila priporočila upoštevana, v kolikor ne bodo pa mora nadzorovana oseba v 
poročilu to argumentirati. 
 
Člani NO so se strinjali z rokom 17.4.2024, do katerega mora odgovorna oseba ND poročati 
odboru o izvajanju priporočil in predlogov. 



 

V razpravi je bilo izpostavljeno, da mora biti iz cene programa razvidno, koliko je le-ta znižana 
zaradi prejetega sofinanciranja. Programi, ki so v celoti sofinancirani iz javnih sredstev, pa so za 
uporabnike brezplačni. 
 
Tomaž Pirjevec je pojasnil, da priporočilo vključuje poziv ND, da uporabnikom začne 
zaračunavati vadnino. 
 
Sklep: 
NO sprejme sklep, da se končno poročilo nd_primorje sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 4. točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila nepr_oa_18-22 
 
Peter Medvešček in Zvonko Mikuš sta kot nadzornika predstavila poročilo. 
 
Tomaž Pirjevec je pojasnil, da je poročilo spremenjeno na način, da so ugotovitve podane 
zraven mnenj, kar predstavlja drugo verzijo poročila. 
 
Potekala je razprava o ugotovitvah nadzora: 

- Ugotovitve nadzora – III.c. ( 478-0102/2019, OPPN Ribnik SB II) 
Iz prejete dokumentacije ni razvidno, da je bila opravljena cenitev. 
Parcele, ki so se prodale na dražbi, niso bile navedene v načrtu razpolaganja. V tej zvezi 
uredba določa uporabo obrazcev in obvezne sestavine. 
Preveri naj je objava dražbe. 

 
- Ugotovitve nadzora – III.d. (478-134/2021, OPPN Ribnik SB II) 

Parcele, ki so se prodale na dražbi, niso bile navedene v načrtu razpolaganja.  
 

- Ugotovitve nadzora – III.e. (parc. št. 3284/1 k-o- Lokavec) 
Manjka navedba, kdaj je bila sklenjena pogodba t.j. 19.3.2021. 

Po opravljeni razpravi so člani NO sklenili, da se poročilo dopolni ter potrditev poročila 
predstavi na naslednjo sejo. 
 
Sklep: 
NO sprejme sklep, da se osnutek poročila nepr_oa_18-22 do naslednje seje dopolni. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 



 

K 5. točki dnevnega reda: Preklic sklepa nadzora raz_tur;  

Tomaž Pirjevec je predlagal preklic sklepa o nadzoru, ki se nanaša na pospeševanje 
raziskovalne, kulturne, mladinske in društvene dejavnosti, razvoja športa in rekreacije ter 
razvoja turizma. Pojasnil je, da se bo nadzor vključil v program dela za leto 2024. 

 
Sklep: 
NO sprejme sklep, da se sklep nadzora raz_tur prekliče. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 6. točki dnevnega reda: Plan dela za leto 2024 
 
Tomaž Pirjevec je predstavil predlagani plan dela za leto 2024. V plan dela za leto 2024 je 
vključenih 13 nadzorov: 

1. Postavitev sončnih elektrarn v letu 2023 na javnih objektih 
2. Poslovanje Mladinskega sveta Ajdovščina 
3. Poslovanje KS Budanje, KS Otlica – Kovk, KS Vrtovin in Občine Ajdovščina, pregled 

prihodkov od najema ter primerjava 
4. Poslovanje Osnovne šole Dobravlje v letu 2023 
5. Poslovanje Otroškega vrtca Ajdovščina v letu 2023 
6. Poslovanje Razvojne agencije ROD Ajdovščina v letu 2022 
7. Poslovanje Ljudske univerze Ajdovščina v letu 2023 
8. Pregled projekta, ki se je financiral z EU sredstvi 
9. Ravnanje z nepremičnim premoženjem in s tem povezane transakcije. Nosilca nalog 

za izvedbo nadzora opravita nadzor enega pravnega posla nakupa in enega pravnega 
posla prodaje nepremičnine v obdobju od leta 2018 do leta 2022 po lastni presoji 

10. Ustanovitev Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina, razpolaganje s 
premoženjem Občine Ajdovščina s strani sklada 

11. Poraba proračunskih sredstev za informiranje, oglaševanje in promocijo 
12. Način in postopek izbora predlogov za realizacijo projektov na podlagi pobud občanov 

in poraba sredstev v zvezi s tem (participativni proračun) 
13. Pospeševanje raziskovalne, kulturne, mladinske in društvene dejavnosti, razvoja 

športa in rekreacije ter razvoja turizma. 
 
V letu 2024 pa je predvidenih 12 sej NO. Vsi nadzori in seje so vključeni v finančni plan, ki pa 
ima poleg tega vključenih še 500 eur za zunanje izvajalce, v kolikor bi jih potrebovali. 
 
  



 

Sklep:  
NO sprejme Plan dela za leto 2024. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 
 
K 6. točki dnevnega reda: Pobude članov Nadzornega odbora 

Pri točki 6. s strani članov NO ni bilo podane nobene pobude.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.15 uri. 
 
 
 
Zapisala: Mojca Remškar Planinc 
 

 Tomaž Pirjevec l.r., 
   predsednik odbora 


